
   
 

 

Referat rådsmøte 14.09.2023 

Til stede: 
Adeline Berntsen Landro HØY 
Tord, Hauge NHO 
Thea Tuset ONF 
Ingrid Marie Aarre ONF 
Trine Røssevold NFFL 
Anne Yun Rygh  Utdanningsforbundet 
Kari Olstad FuN 
Anja Johansen  FFF 
Bente Søgaard YS  
Heidi Møller Strand FFF 
Trond Bergene Spekter 
Helene Ytteborg Virke 
Ketil Solbakke HØY 
Thea Knoff Forsberg KS 

 
Ikke møtt:  
Trude Tinnlund LO 
Arvid Ellingsen LO 
Vegar Iversen KS 
Målfrid Rønnevik NHO 

 
Fra sekretariatet:  
Margareth Haukaas HK-dir 
Linda Kjosaas HK-dir 

 
Dagsorden    
Sak A – Innkalling – godkjent 
Sak B – Dagsorden – godkjent. 
Sak C – Referat fra rådsmøtet 06.06.2023 – godkjent   
 
Saker rådsmøte 14. september 

AU – orienterer 
AU orienterte om følgende saker:  

1. AU skal i møte med ny statsråd uke 38. Tema for møte er rådets prioriteringer og 
stortingsmeldingen. ONF spilte inn studentombud   

2.  Rådet arrangerer rektorsamling 7. november. Foreløpig tema for møte er samarbeid 
mellom Nasjonalt fagskoleråd, nasjonale fagråd og fagskolene. AU ønsker innspill til 
program. ONF meldte inn ønske om plass i programmet 

3. KD deltar på de to neste møtene med diskusjonssaker om stortingsmeldingen. De to neste 
rådsmøtene er i Oslo.  

  



 
 

 
 

Nasjonalt fagskoleråd er et rådgivende organ oppnevnt av Kunnskapsdepartementet.  

HK-dir er sekretariat for fagskolerådet. 

e-post: fagskoleradet@hkdir.no  

 

 
 

O-29/23 Utredninger  
Denne saken ble gjort om til en orienteringssak, rådet ser det mest hensiktsmessig at AU ser på 
utredninger etter innspill fra rådets medlemmer i stedet for å sette ned en arbeidsgruppe. Rådet 
diskuterte mulighet for å lage en oversikt over hvem som driver med forskning, hva som finnes og 
hvilke fagmiljøer som jobber med dette. For å få en oversikt over hvor det er mangler. I tillegg bør 
temaet om en kostnadskartlegging løftes og utredes.  
 
 
V-30/23 Evaluering av stortingsmeldingen Fagfolk for fremtiden 
Vedtak: Rådet etablerer en arbeidsgruppe som vurderer veien videre for anbefalingene fra 
evalueringen. Arbeidsgruppen presenterer sine vurderinger i rådsmøte 5. desember.  

 

V-31/23 Evaluering av nasjonalt kvalifikasjonsrammeverk for livslang læring 
Vedtak: Rådet etablerer en arbeidsgruppe som ser på resultatene fra evalueringen og formulerer et 
forslag til anbefalinger om veien videre. Arbeidsgruppen presenterer sine vurderinger i rådsmøte 
5. desember.  

 

D-32/23 Høringsutkast - Forslag til endringer i lov og forskrift om høyere yrkesfaglig 
utdanning 
Arbeidsgruppen presentere utkast til høringssvar for rådet og tok imot følgende innspill:  

1. viktig med mulighet for å selvakkreditere og reagere raskt  
2. krav som skal stilles må ikke være enn høyere og mer komplisert enn krav for universitet 

og høyskole 
3. adressere økte kostnader i fagskolen og NOKUT 
4. studiepoeng i fagskolen bør kobles til ECTS. 

 

Eventuelt 
I statsbudsjettet vil rådet ha fokus på studieplasser, studentombud, studentøkonomi og 
utviklingsmidler.  
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